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Uttalande om arbetstidsförkortning med sänkt 
heltidsmått  

 

Handels förbundsråd har antagit ett uttalande om arbetstidsförkortning med sänkt 
heltidsmått. Nära nio av tio av Handels medlemmar vill se en arbetstidsförkortning.  

LO-kongressen fastslog arbetstidsförkortning som en viktig fråga för såväl löntagare som 
samhället i stort och öppnade för att lösa frågan såväl genom avtal som lagstiftning. 
Handels budskap är tydligt: Arbetstidsförkortning är inom räckhåll, det är dags för nästa 
stora reform på arbetsmarknaden.   

Samhället har förändrats kraftigt sedan 40 timmarsveckan infördes på 1970-talet. 
Arbetstiderna har inte hängt med i den samhälleliga utvecklingen. Ekonomin växer – 
bland höginkomsttagare ökar rikedomen, men vinsterna har inte kommit vanligt folk till 
del. Tiden är inne för arbetstidsförkortning med sänkt heltidsmått. En vinst för såväl 
löntagare som samhälle. 

 


